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Verslag BO 08/11/2023   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 15/11/2023 

Secr. PFV PC Verslag BO 07/2023 

 

Op woensdag 08 november 2023 om 19:30 uur via ZOOM 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

De bestuurders: Alain Garnier (voorzitter) – Rudi Vansnick (sportief directeur) – Peter Crauwels 

(administratief directeur/penningmeester) - Gino Segers –  Gunther Vanden Eynde – Dirk De Valck  

 

De waarnemers: Griet Tessier – Vercruysse Erik – Monique Vanbroeckhoven 

 

Het secretariaat: Tim Pennoit – Heidi De Poorter 

 

Verontschuldigd: Guido Schoevaerts 

 

D A G O R D E 

 

1. Verwelkoming door Peter Crauwels 

Peter heet iedereen van harte welkom.  

Peter haalt aan dat PFV Gent een gedeelde verantwoordelijkheid is.  Alle provincies zijn hierin 

vertegenwoordigd. 

 

Peter vraagt aan alle leden van het BO om interpellaties gedurende de vergadering bondig te houden, 

om tijdsbelasting op de vergadering te beperken.  

 

2. Goedkeuring verslagen  

• BO 06/23 van 11/10/2023 

Er zijn geen aan of opmerkingen voor het verslag 

 

• Provinciale raden: 

De verslagen van de provinciale vergaderingen worden steeds doorgestuurd naar leden van het BO. Er 

werden geen opmerkingen genoteerd op deze verslagen. 

 

De verslagen worden unaniem goedgekeurd 

 

Heidi merkt op dat er al een tijdje geen verslagen meer van de provincie Oost-Vlaanderen (laatste verslag 

van 24/7/2023) en Vlaams-Brabant (laatste verslag van 9/6/2023) binnenkomen.  

  

3. Briefwisseling 

• Het ontslag van Fabrice (West-Vlaanderen) 

In West-Vlaanderen is er een DB geweest op 16/10, daar is besloten om de functie van voorzitter 

voorlopig op “on-hold” te plaatsen.  De taken zullen momenteel worden overgenomen door de leden 

van het DB, die hun verantwoordelijkheid zullen dragen, elk voor zijn of haar categorie. 
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• Toeschouwers op de terreinen (vraag PC De Zeemeermin) 

Inkomende mail 16/10: Er zijn steeds meer en meer toeschouwers en om die vele toeschouwers te 

laten zitten, willen ze stoelen plaatsen op 2 terreinen.   In Nieuwpoort zou dat gebeuren door een 

ruimte tussen 2 bakken waar mensen kunnen supporteren. 

Eric zal dit verder bekijken en opnemen met Rudi. 

4. Algemene werking: 

In de loop van december wil Peter samenkomen met de provinciale directeur administratief, de 

provinciale secretarissen en de provinciale penningmeesters in het Huis van de Sport, dit om een 

aantal zaken te overlopen aangaande de administratieve werking van de PFV.  De financiën, de 

controle van Qualitax, de provinciale websites, hoe er facturen worden opgemaakt, kortom de 

administratieve systemen op elkaar gaan afstemmen.  

Eventueel een vooropgestelde datum 13/12 

 

5. Administratie 

• Bijzondere transfers 

De laatste tijd komen er meer en meer bijzondere transfers binnen. Er zou daarom een 

administratieve kost aangerekend worden van €30. Dit zal nagevraagd worden bij Sport Vlaanderen. 

Op ons ASV zal dit voorgedragen worden aan de clubs en ook nog een duidelijke uitleg gegeven 

worden, wanneer een bijzondere transfer mag toegepast worden. 

Het BO gaat met deze regeling akkoord, die zal voorgelegd worden op de ASV en na goedkeuring 

van Sport Vlaanderen. 

 

• Wijziging binnen het bestuur:  

Inkomende mail 13/10: 

       HAP Asse: 

Secretaris:  De Greef Michael 

 

PC Den Oosthoek: 

 

Voorzitter:   Jonnaert-Mathieu Jocelyne 

Secretaris:  Lachambre Jean-Pierre 

Penningmeester: Bilteryst Françoise   

Sportleider:  Seron Jean-Yves 

 

Inkomende mail 26/10: PC Pastoar Munte 

 

Secretaris:   Verheyen Annick 

 

PC Wijnendale 

 

Voorzitter:  Van Den Abeele Michel 

Secretaris:  Van Nieuwenhove Hilde 

Penningmeester: Clybouw Johan 

 

• Speciale transfers: 

13/10 De Vylder Kim  

27/10 Bruynooghe Ineke 

Beiden worden niet goedgekeurd door het BO 

 

Alain vervoegt de vergadering. 

 

6. Sport 

• STAVAZA behandeling klacht BIB van Gino door FBFP 

Een week geleden heeft Rudi nog eens een rappel gestuurd naar de Waalse federatie, wanneer de 

zaak van Gino voorkomt.   
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Volgens hun tuchtreglement moest die zaak al behandeld geweest zijn.  

Rudi vraagt aan het BO of hij daar eens aan de alarmbel mag trekken.  

BO gaat hiermee akkoord. 

 

• Voorstel draaiboeken en lastenboeken 

De bedoeling is de lastenboeken zo algemeen mogelijk te houden, regels in te voorzien die zowel 

provinciaal als Vlaams kunnen behandeld worden en de extra elementen via checklist proberen de 

clubs te helpen die hun kandidatuur stellen enerzijds en ook zo kampioenschap organiseren zoals de 

PFV het verwacht.  

 

• Jeugdcommissie 

Het VKJ  is toegekend aan PC Hemelhof. 

 

De Paasstage zal de komende 2 jaar niet meer georganiseerd worden, na evaluatie is gebleken dat 

het weinig resultaat oplevert.  Er zal een andere werkwijze toegepast worden, er zal een elitegroep 

samengesteld worden van 6 tot max. 9 spelers.  Dirk en Marc gaan hiermee aan de slag in 

samenwerking met Laurent G. en de scouting cel om die groep samen te stellen.  Er zal met die 

spelers intensief gewerkt worden, zoals trainingen, uitzendingen, tornooien binnen-en buitenland.  

Tegen midden december zou er al iets op papier moeten staan voor de uitwerking hiervan en het 

budget daar tegenover.  De samenstelling van die groep zal dynamisch zijn, d.w.z. als je in die groep 

bent opgenomen, zal je er ook iets voor moeten doen om in die groep te blijven.  

 

Alcoholpreventie: zerotolerantie wordt verder gezet. 

 

Sportkamp gaat door van 18/8/2024 tem 23/08/2024, is het laatste contractuele vastgelegd jaar bij 

Sporta in Tongerlo.  De samenwerking loopt niet meer zo vlot zoals het zou moeten lopen. Tim doet 

een oproep om uit te kijken naar een nieuwe accommodatie. Er moet rekening gehouden worden 

met plaats voor overnachtingen, petanque banen, alternatieve voor andere activiteiten en eventueel 

eetgelegenheid.  Alhoewel de optie voor kookouders ook aan bod is gekomen.  

In de nieuwe accommodatie zal er dan ook een keuken moeten beschikbaar zijn.  

 

Ronde van Vlaanderen: waar in elke provincie jaarlijks een open jeugdtraining zal ingericht worden. 

Het ene jaar zullen er 3 provincies aangedaan worden en het jaar daarop de andere 2 provincies.  

2024: Antwerpen, West-Vlaanderen en Limburg 

2025: Oost-Vlaanderen en Vlaams-Brabant 

De Ronde van Vlaanderen zal eventueel gecombineerd worden met “Train de trainers”. De mensen 

die de start2coach aan het volgen zijn of de Train de trainer workshop willen volgen, zullen daar 

dan ook op uitgenodigd worden om daarop ingezet te worden.  

 

• Jeugdwerking: 

Rudi heeft een basisdocument opgemaakt, waarin de doelstellingen en de werking van het 

jeugdwerkingsbeleid in staan om zo vorm te geven.  

Rudi licht de verschillende puntjes toe.  

Voor de jeugdwerking schieten we tekort op social media. Daar moet verder op ingezet worden.  

Alain heeft contact opgenomen met de “Gezinsbond” in Turnhout en volgend jaar gaat er een 

petanque evenement opgericht worden in Turnhout, een volledige dag petanque( initiatie, tornooien 

enz.) Het promoten van familiesport.  

  

16/1/2024 is er een jeugdcommissie gepland.  

 

• Dameswerking: 

In analogie met de jeugd, voor de dameswerking dezelfde richting uitgaan. Het interprovinciaal 

damestornooi, is een succes geweest.  

Damestraining is essentieel.  
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• Evaluatie: wissel tijdens de ronde (interprov. damestornooi): 

Tijdens het interprovinciaal damestornooi, is er een test geweest om wissel toe te laten tijdens de 

ronden en tussen de ronden, dat is frequent toegepast, heeft ook positieve resultaten gegeven.  

De wedstrijden zijn kwalitatief beter.  

Eventueel toepassen bij de interclub beker (heren, dames en 50+) kampioenschappen.  

 

• Nationale competitie:  

Er is een wedstrijduitstel gevraagd geweest door een club in Wallonië. En dit is niet tot bij Rudi 

gekomen.  

Uitstel van een wedstijd is €50.  

Het reglement zal moeten herbekeken worden.  

 

Griet stelt voor om de scheidsrechters van de provincies uit te wisselen. Dit zal geregeld worden 

door de directeur sport.  

 

7. Financiën 

• Financieel overzicht: 

Er zijn geen aan-of opmerkingen  

 

• Controle provincies: 

Er heeft 31/10 een controle van de boekhouding plaats gevonden door het boekhoudkantoor 

Qualitax.  Een gedetailleerd verslag volgt nog. 

 

• Ricoh offerte: 

Het leasingcontract met Ricoh van het kopieerapparaat in het kantoor, loopt ten einde.  Er werd een 

offerte opgemaakt en bekeken door Peter en Alain. 

 

De uitbetaling van €200 voor de eindronde 50+  mag uitbetaald worden aan iedere provincie.  

 

De budgetten moeten opgemaakt worden.  Peter vraagt de budgetten voor de scheidsrechters, jeugd, 

dames, sport, uitzendingen e.d. tegen 13/12 binnen te hebben, om die dan te verwerken tegen 18/12 

voor het volgende BO 

 

De merchandising (PFV en Snooker) met het budget van de VIV zal uitgevoerd worden voor het 

einde van het jaar.  

 

8. Scheidsrechterscommissie 

• Behandeling van klachten en opmerkingen op wedstrijdblad: 

Als er zich bepaalde gevallen voordoen tijdens een wedstrijd, dit ook vermelden op het 

wedstrijdblad.  Als iets niet genoteerd wordt, dan kan er ook niet opgetreden worden. Als die 

persoon het niet op het wedstrijdblad durft te noteren, volstaat ook een mailtje naar de directeur 

sport. 

Er wordt soms voor fairplay geopteerd i.p.v. een tuchtrapport op te maken.  Rudi heeft een situatie 

die niet gemeld is geweest, zolang er niets op papier staat, kan er niet opgetreden worden. Rudi 

krijgt groen licht van het BO om een tuchtrapport op te maken en door te sturen naar het 

bondsparket. 

 

• Werking scheidsrechters: 

Gino vraagt wanneer de RIO van de Vlaamse scheidsrechters wordt afgewerkt ? 

Staat op de planning van december om de RIO verder af te werken.  Omdat de vergadering van de 

scheidsrechterscommissie niet volgens de RIO verliep, werd het verslag nietig verklaard.  Er zal 

een nieuwe vergadering moeten belegd worden.  
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9. Tucht- en Beroepscommissie 

• Er komt een nieuwe zitting, doordat de zitting van 26/10 niet is doorgegaan, zal de volgende 

zitting plaatsvinden op 17/11. 

 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

Geldboete betaald op 23/11/2022 

 

Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

Boete is betaald: 18/4/2023 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Callens Sébastien: PC Verbroedering-lic.nr: 09664 een schorsing van 24 maanden, waarvan 20 

maanden met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/06/2023 

Licentie is binnengekomen op  11/4/2023, kosten betaald op 10/4/2023 

 

Leyman Tibo: PC Oudenaarde-lic.nr: 23322 een schorsing van 2 maanden waarvan 1 maand 

effectief en de rest met uitstel gedurende 3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd 

seizoen 2023-2024 en een effectieve boete van €100. 

Schorsing gaat in op 30/9/2023 om te eindigen 1/11/2023 

Boete is reeds betaald: 27/6/2023 

 

Du Lion Petra: PC Niel-lic.nr.:19488 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €100 

 

Suy Patrick: PC Niel-lic.nr.:01924 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 3 

jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete van 

€100 

Boete is reeds betaald : 31/7/2023 

 

Vanhove Lina: PC Boekt-lic.nr.: 23991 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €75 + €25 adm. kost 

Boete is reeds betaald: 10/10/2023 

 

Vanhove Eric: PC Boekt-lic.nr.: 22490 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €75 + €25 adm. kost 

Boete is reeds betaald: 10/10/2023 

 

 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 
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Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

Boete betaald op 30/10/2023 

  

PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 vanaf 

01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen” 

Boete betaald op 23/11/2022 

 

10. Allerlei 

• Vertegenwoordiging VIV en BPF 

Erik Vercruysse zal de plaats vervangen van Jean Paul Hombroeckx binnen het bestuur van de VIV. 

Voor de BPF zal Peter terug de taak op zich  nemen als administratief directeur. 

 

Het contract van iClub zal opgezegd worden, het aangetekend schrijven zal plaatsvinden midden 

november.   

Er is met Axoclub afgesproken om met een paar clubs proef te draaien.  Per provincie zullen er 2 clubs 

aangeduid worden.  Zij zullen in die periode de gegevens invoeren in iClub en ook in Axoclub.  

 

11. Rondvraag provincies 

 

• Alain: Voor de bijzondere transfers zou er een administratieve kost aangerekend worden van €30, 

dit zal voorgesteld worden op de AV in februari.  

 

Vraagt naar de AED toestellen aan Tim, het aantal AED toestellen is 7. 

 

Alain haalt aan dat in de verslagen van de provincie Limburg, heel veel wordt verwezen naar Gent.  

Wat of wie wordt er bedoelt met Gent? Gent is voor Alain een begrip.  Wordt hiermee, de BO van 

Gent bedoelt of het secretariaat van Gent.  In de verslagen moet duidelijker verwezen worden of het 

BO is of het secretariaat.  

 

31/12 is kortbij en heel veel vzw’s zijn niet in orde met hun statuten. 

Rudi gaat alle clubs doorlopen in de KBO met hun ondernemingsnummer om te zien wat hun status 

is van hun statuten.  

Dit zal ook opgenomen worden in de nieuwsbrief van 10/11 

 

PC Niel heeft een aanmaning gekregen van de gemeente, dat ze per 1/11 in orde moeten zijn met de 

CO 2 normen. Alle gebouwen zouden aan alle CO 2 normen moeten voldoen.  

Tim en Rudi kijken dit verder na.  

 

Vraagt om de data van de algemene provinciale vergaderingen door te sturen naar het secretariaat.  
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• Rudi: / 

• Peter: / 

• Gino: Sven Vlamir vraagt waarom hij geen reactie kreeg op zijn voorstel van zijn reglement van de 

kledij/kaarten e.d.  

Dit zal nog eens bekeken worden door het BO. 

Gino haalt aan dat hij niet akkoord is met de werking van Rudi, om bepaalde mensen aan te trekking 

als medewerkers voor de werking binnen de provincie.  

Rudi haalt aan dat hij de werking niet alleen kan dragen en heel weinig hulp krijgt van anderen.   

Dat hij moet roeien met de riemen die hij heeft.  Als hij geen hulp krijgt, ziet hij hem genoodzaakt 

om ontslag te nemen in de provincie Oost-Vlaanderen.  

 

• Gunther: / 

 

• Dirk: / 

 

• Guido:  / 

 

• Griet: op het ongeval formulier staat het polisnummer van de PFV niet vermeld. 

 

Het ongeval formulier moet na opmaak opgestuurd worden naar het secretariaat van de PFV, de 

PFV stuurt op haar beurt het ongeval formulieren op naar de verzekering. Doordat het rechtstreeks 

van ons komt, weet de verzekering dat het van de PFV komt.  

 

• Erik: een foto op de licentie zou wel een vereiste moeten zijn.   

Ieder jaar is er gevraagd geweest om de foto op de licentie te plaatsen, met Corona is dat wat in de 

vergetelheid geraakt.  Maar dit zal terug gevraagd worden.  Door de identiteitskaart in te lezen 

komt de foto op de licentie te staan. 

 

Een internationale transfer, iemand die onze federatie verlaat en naar de Franse federatie gaat.  De 

werking is niet duidelijk. 

De documenten van de CEP downloaden en die laten tekenen door de federatie die ze verlaat en in 

dit geval is het de PFV, daarna moeten de ingevulde documenten opgestuurd worden naar de CEP. 

 

• Tim: De beachpetanque in Gent zou volgend jaar doorgaan op 17/5.  Tim vraagt aan het BO of er 

terug een nieuwe editie mag ingericht worden, met dezelfde afspraken met de organisator van de 

beachvolley. 

Tim krijgt groen licht. 

• Monique: / 

• Heidi: stelt voor om de administratie van de tuchtcommissie terug in het secretariaat te laten 

doorgaan.  

Er zal wel nog moeten gekeken worden naar een griffier.  

Er zal ook een bijeenkomst gepland worden met de tuchtcommissie, zijnde Johan Isselée, Didier 

Thaler en Filip Verhelst (bondsparket) om de volledige werking nog eens te bespreken en te 

overlopen. 

 

12. Volgende vergadering: 

• 18 december om 19u30 live 

 

 

Vergadering sluit om: 23u 

  

 

Alain Garnier Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris PFV 


